
 

Der afholdes skolebestyrelsesmøde  
Tirsdag d. 9. november 2021 16.30 – 18.30 
  
 
Dagsorden 
Deltagere: Poul Friis Evald, Laila Hellesøe, Ellen Laue Schulz, Eva Nielsen, Rikke Jacobsen, Nicole 
Haugaard Sørensen, Ann Lorenzen Petersen, Gitte Beier, Tine Pape, Jesper Qvist, Trine Petersen,  
  
Afbud fra:  
Betina S. Hell 
_________________________________________________________________________  
  
1.  Meddelelser   
a)  Formanden og bestyrelsen 
Referat fra FRO. Bilag udsendes. Mødet var det sidste i denne politikerperiode. Hvordan kan vi gøre 
bestyrelsesarbejdet interessant for forældrene. Referatet indeholder ideer fra de forskellige bestyrelser. 
Forvaltningen har lavet en lille film, som vi kan bruge. Filmen kan vi lægge på aula efter jul. Laila har bedt 
om at få filmen lavet som en folder, som vi kan distribuere på anden vis end aula 
Fromødereferaterne lægges sammen med skolebestyrelsens referater fremover.  
  
b) Medarbejdere  
Det er fortsat elevkonferencerne som fylder ud ovre den daglige skolehverdag.  
Julen står for døren, som vi håber kan afvikles ”som vi plejer”. Der har været pædagogisk lørdag, 
hvor programmet var en forkælelsesdag. Mindfullnes og yoga, naturterapi og korsang om 
formiddagen. Frokost fra Keller &co. Afsluttede dagen med John Harmsen fra 
Arbejdsglædeministeriet. 
 
c)   Elever  
Gitte har været til elevrådsmøde. Eleverne har inviteret Gitte med til alle møderne. 
Elevrådet forbereder noget med skolefester og fællesskaber. 
En gruppe af elever føler sig forbigået ifm. lejrskole under corona.  
Udskolingen vil gerne have en fest A og B afdeling hver for sig. 
Der er lavet stikbolds regler, så konfliktniveauet kan holdes på et tåleligt niveau. 
 
d)   Skoleledelsen   

 Personalesituation. Ny lærer startet 1. november TR, Karine har orlov jan – marts for at 
være leder i Egernsund Børnehus. Lasse er TR-suppleant   

 Elevsituation. 158 elever d. 5. september.  
 Økonomi. Kommer ud af året med et overskud på ca. 4%   
 Ny skolechef bliver ansat til ca 1. februar 
 Næste møde er 7. december  

  
2.  Princip for lejrskole 
Der er brug for at kigge på økonomien omkring lejrskole.   
TP indleder. Derefter drøftelse og beslutning. Bilag sendes ud 
Det  præciseres at forældrene må yde statens diættakst 



3.   Princip for klassedannelse 
Til drøftelse og justering. Bilag sendes ud 
Vi afventer evaluering af elevkonferencerne år 1. Derefter så tager vi princippet på dagsordenen 
senest marts. 
 
4. Kostpolitik 
Til drøftelse og justering. Bilag sendes ud  
Vi præciserer, at vi afsætter tid til spisning og gode rammer for spisetiden. 
 
5. Oprettelse af forældregrupper 
Oprettelse af forældregrupper opdelt i diagnoser og aldersgrupper. Hvordan kan vi være 
behjælpelige. Ellen kontakter psykiatrien 
Opfølgning 
Ellen har kontaktet psykiatrien. Der er hjælp at hente Frivillighedens hus (Ulla Petersen). 
Psykiatrien kan være behjælpelige med konkrete oplæg.  
Næste skridt: Gitte tager temaet med til kongres i Ligeværds landsforening. Vi afventer en 
tilbagemelding fra Gitte. 
 
6. Kommende møder       
Punkter til kommende møde 7/12 21: 

  
 Dialogmøde  
 Forberede valg til ny bestyrelse  
 Januar/februar: evaluering af elevkonferencer og elevplaner  
 Politikker og principper  

  
7. Evt. 
Kløver matriklen er ikke pr. automatik overbygning til Huholt 
IT og digitale løsninger i Auditoriet føres ajour 
Der er skiftet personale pc-ere 
  
8. Godkendelse af referat   
Godkendt   

    Trine


